
Centerpartiet 
 
 
1. Kommer ditt parti att arbeta för att ekodukten byggs 
och funktionella korridorer norr och söder om 
Söderleden säkerställs/avsätts i detaljplaner eller 
liknande? 
Ja 
Kommentar 

Den är viktig för både djurlivet och den mänskliga faktorn för att binda ihop Änggården 
med Sandsjöbacka reservatet. Kommer att på sikt äve minska viltolyckorna på Söderleden. 
 
2. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen tar bort alla avkastningskrav från kommunens skogar 
 i den nya skogsstrategin? 
Nej 
Kommentar 
På denna frågan blir det ett nja. Det kommunala skogsbruket måste vara både effektivt 
och ge avkastning. Men det finns ett stort men, ska kommunen verkligen äga skog? 
 
3. Kommer ditt parti att arbeta för att våtmarker restaureras och även nya anläggs? 
Ja 
Kommentar Det är viktigt för den biologiska mångfalden och även vara renande av 
vattenförekomster 
 
4. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen avsätter eller köper in mark för ekosystemtjänster? 
(Med ”mark för ekosystemtjänster” menas exempelvis mark som magasinerar vatten, är klimatreglerande 
Eller som gynnar pollinerande insekter.) 
Ja 
Kommentar 
Även denna fråga blir ett nja då kommunen inte skall köpa på sig mark som inte är 
exploaterbar. Däremot kan man avsätta av det markinnehav man har. 
 
5. Kommer ditt parti att arbeta för att Änggårdsbergens naturreservat utökas enligt Länsstyrelsens förslag? 
Nej 
Kommentar 
Har inte ens hört talas om att man vill utöka reservatet. Vi sernaturreservat vara bra för 
det mesta men får lst makten över dessa så missköts de man följer inte ens 
bestämmelserna för befintliga reservat. 
 
6. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunekologen kommer in tidigare i planprocesser, 
att en miljömässig lämplighetsbedömning görs och at tresurser avsätts för detta? 
Ja 
Kommentar 
Vi har varit drivande för att vi skulle få en kommunekolog . En strid vi fick för amot våra 
allianskollegor. 
 
  



7. Kommer ditt parti att arbeta för att bilda ett kommunalt naturvårdsforum, med representation från 
ideella naturvårdsintressen, där naturvårdsfrågor kan diskuteras, två gånger per år? 
Nej 
Kommentar 

Återigen ett nja. Det beror lite grann på syftet med detta naturvårdsforum, vi tror att det 
går att få det utbytet tillsammans med kommunekologerna att diskutera dessa frågor. 
Detta initiativ borde komma från de ideella naturvårdsintressena. 
 
8. Kommer ditt parti att arbeta för en ökning av skyddad kommunägd mark? 
Ja 
Kommentar 
Nja igen. Det beror på syftet och vilken mark som skall skyddas. Jag förmodar att man 
syftar till skogsmark. Där ser jag ett stort problem då vi har ett fåtal skyddsvärda skogar. 
Däremot så borde man skydda mer av den åkermark som vi behöver ha i framtiden för 
livsmedelsproduktion. Samtidigt som det även gynnar den biologiska mångfalden på både 
åkermark och framför allt ängsmarkerna som finns. 
 
9. Kommer ditt parti att arbeta för att SolEl ska produceras på alla nya byggnader, om man inte kan  
visa att det är ekonomiskt orimligt. 
Ja 

 
Ange här vem du är och vilket parti du företräder. 
Vilket parti? Centerpartiet 
Ditt namn? Ingemar Johansson 
Din emailadress? Ingemar.johansson@molndal.se 
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Miljöpartiet 
 
 
1. Kommer ditt parti att arbeta för att ekodukten byggs och funktionella korridorer norr och söder om 
Söderleden säkerställs/avsätts i 
detaljplaner eller liknande? 
Ja 
Kommentar 
 

2. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen tar bort alla avkastningskrav från kommunens skogar i den 
nya skogsstrategin? 
Kommentar 
Har ej tagit 
ställning i frågan 
 
3. Kommer ditt parti att arbeta för att våtmarker restaureras och även nya anläggs? 
 Ja 
Kommentar 
 
4. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen avsätter eller köper in mark för ekosystemtjänster? (Med 
”mark för ekosystemtjänster” menas exempelvis mark som magasinerar vatten, är klimatreglerande eller som 
gynnar pollinerande insekter.) 
Ja 
Kommentar 
 
5. Kommer ditt parti att arbeta för att Änggårdsbergens naturreservat utökas enligt Länsstyrelsens förslag? 
 Ja 
Kommentar 
 
6. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunekologen kommer in tidigare i planprocesser, att en miljömässig 
lämplighetsbedömning 
görs och att resurser avsätts för detta? 
Ja 
Kommentar 
 
7. Kommer ditt parti att arbeta för att bilda ett kommunalt naturvårdsforum, med representation från ideella 
naturvårdsintressen, där naturvårdsfrågor kan diskuteras, två gånger per år? 
Kommentar 
Har ej tagit 
ställning i frågan 
 
8. Kommer ditt parti att arbeta för en ökning av skyddad kommunägd mark? 
 Ja 
Kommentar 
 
9. Kommer ditt parti att arbeta för att SolEl ska produceras på alla nya byggnader, om man inte kan visa att 
det är ekonomiskt orimligt. 
 Ja 
 

Ange här vem du är och vilket parti du företräder. 
Vilket parti? Miljöpartiet 
Ditt namn? My Högfeldt 
Din emailadress? My.hogfeldt@mp. 
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Vänsterpartiet 
 
 
1. Kommer ditt parti att arbeta för att ekodukten byggs och funktionella korridorer norr och söder om 
Söderleden säkerställs/avsätts i detaljplaner eller liknande? 
Ja 
Kommentar 
Viktigt att viltstråket och 
tremilaparken blir av 

 
2. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen tar bort alla avkastningskrav från kommunens skogar i den 
nya skogsstrategin? 
Ja 
Kommentar 
 
3. Kommer ditt parti att arbeta för att våtmarker restaureras och även nya anläggs? 
Ja 
Kommentar 
Viktig för att bevara 
artrikedom 
 
4. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen avsätter eller köper in mark för ekosystemtjänster? (Med 
”mark för ekosystemtjänster” menas exempelvis mark som magasinerar vatten, är klimatreglerande eller som 
gynnar pollinerande insekter.) 
Ja 
Kommentar 
Viktig för att bevara 
artrikedom 
 
5. Kommer ditt parti att arbeta för att Änggårdsbergens naturreservat utökas enligt Länsstyrelsens förslag? 
 Ja 
Kommentar 
 
6. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunekologen kommer in tidigare i planprocesser, att en miljömässig 
lämplighetsbedömning görs och att resurser avsätts för detta? 
Ja 
Kommentar 
Mycket viktigt! 
 
7. Kommer ditt parti att arbeta för att bilda ett kommunalt naturvårdsforum, med representation från ideella 
naturvårdsintressen, där naturvårdsfrågor kan diskuteras, två gånger per år? 
Ja 
Kommentar 
Vet inte om det är rätta 
formen, men något åt det 
hållet 
 
8. Kommer ditt parti att arbeta för en ökning av skyddad kommunägd mark? 
Ja 
Kommentar 
 
9. Kommer ditt parti att arbeta för att SolEl ska produceras på alla nya byggnader, om man inte kan visa att 
det är ekonomiskt orimligt. 
Ja 

 
Ange här vem du är och vilket parti du företräder. 
Vilket parti? Vänsterpartiet 
Ditt namn? Lars Selin 
Din emailadress? lars.selin@vansterpartiet.se 

 

  



Liberalerna 
 
 
1. Kommer ditt parti att arbeta för att ekodukten byggs och funktionella korridorer 
norr och söder om Söderleden säkerställs/avsätts i detaljplaner eller liknande? 
Nej 
Kommentar 
Mindre barngrupper i förskolan och skolan är viktigare, en 
ekodukt för 200 Mkr är för kostsamt för kommunen att bära 

ensamt. Gång-/cykelbana över söderleden och grönområden är vi 
positiva till. 
 
2. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen tar bort alla avkastningskrav från 
kommunens skogar i den nya skogsstrategin? 
Ja 
Kommentar Det finns inga avkastningskrav idag 
 
3. Kommer ditt parti att arbeta för att våtmarker restaureras och även nya anläggs? 
Ja 
Kommentar 
Viktigast är att bevara våtmarker som redan finns, därför är vi 
emot deponin i Dvärred 
 
4. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen avsätter eller köper in mark för 
ekosystemtjänster? (Med ”mark för ekosystemtjänster” menas exempelvis mark 
som magasinerar vatten, är klimatreglerande eller som gynnar pollinerande 
insekter.) 
Ja 
Kommentar 
Stadens strategiska markköp har startats och redovisas 2ggr/år, 
på Liberalernas förslag. 
 
5. Kommer ditt parti att arbeta för att Änggårdsbergens naturreservat utökas enligt 
Länsstyrelsens förslag? 
Nej 
Kommentar 
Sedan 2016 omfattas 355 hektar. Vi värnar både djur och natur, 
men är emot när statliga myndigheter minskar mölndalsbornas 
handlingsfriheter. 
 
6. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunekologen kommer in tidigare i 
planprocesser, att en miljömässig lämplighetsbedömning görs och att resurser 
avsätts för detta? 
Nej 
Kommentar 
I nuvarande planprocesser tas stor hänsyn till miljön enligt 
miljölagstiftningen. 
 
7. Kommer ditt parti att arbeta för att bilda ett kommunalt naturvårdsforum, med 
representation från ideella naturvårdsintressen, där naturvårdsfrågor kan 
diskuteras, två gånger per år? 
Nej 
Kommentar 
Stärk istället vattenråden då avrinningsområdena redan täcker 

hela kommunen. 
 
8. Kommer ditt parti att arbeta för en ökning av skyddad kommunägd mark? 
Ja 
Kommentar 
Enligt punkt 12 om nya biotopskyddsområden i Mölndals miljömål 
2022 
 
9. Kommer ditt parti att arbeta för att SolEl ska produceras på alla nya byggnader, 
om man inte kan visa att det är ekonomiskt orimligt. 
Ja 
 

Ange här vem du är och vilket parti du företräder. 
Vilket parti? Liberalerna 
Ditt namn? Marcus Claesson, Glenn Grimhage 
Din emailadress? molndal@liberalerna.se 

mailto:molndal@liberalerna.se


Socialdemokraterna 
 
 
1. Kommer ditt parti att arbeta för att ekodukten byggs och funktionella korridorer norr och söder 
om Söderleden säkerställs/avsätts i detaljplaner eller liknande? 
Ja 
Kommentar 
Om stat och trafikverk gör det möjligt ekonomiskt 
kommer vi att genomföra det 

 
2. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen tar bort alla avkastningskrav från kommunens 
skogar i den nya skogsstrategin? 
Nej 
Kommentar 
 
3. Kommer ditt parti att arbeta för att våtmarker restaureras och även nya anläggs? 
Ja 
Kommentar 
Så långt det är möjligt är vi positiva till det. Skall 
samordnas med övriga intressen 
 
4. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen avsätter eller köper in mark för 
ekosystemtjänster? (Med ”mark för ekosystemtjänster” menas exempelvis mark som magasinerar 
vatten, är klimatreglerande eller som gynnar pollinerande insekter.) 
Nej 
Kommentar 
Kanske i enstaka fall där det är absolut nödvändigt 
och övriga alternativ saknas 
 
5. Kommer ditt parti att arbeta för att Änggårdsbergens naturreservat utökas enligt Länsstyrelsens förslag? 
Nej 
Kommentar 
I Mölndal finns små möjligheter att utöka men om 
alternativ kommer som inte inkräktar på redan 
bebyggda lägen kan vi överväga det 
 
6. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunekologen kommer in tidigare i planprocesser, att 
en miljömässig lämplighetsbedömning görs och att resurser avsätts för detta? 
Ja 
Kommentar 
Vi har redan utökat det och vi har ett väl fungerande 
samarbete nu 
 
7. Kommer ditt parti att arbeta för att bilda ett kommunalt naturvårdsforum, med representation 
från ideella naturvårdsintressen, där naturvårdsfrågor kan diskuteras, två gånger per år? 
Nej 
Kommentar 
Vi har ett bra fungerande arbetssätt. Riskerar bara 
att bli luddigt och otydligt 
 
8. Kommer ditt parti att arbeta för en ökning av skyddad kommunägd mark? 
Nej 
Kommentar 
Tror att vi kanske behöver göra det i framtiden men i 

nuläget är det inte aktuellt 
 
9. Kommer ditt parti att arbeta för att SolEl ska produceras på alla nya byggnader, om man inte 
kan visa att det är ekonomiskt orimligt. 
Ja 
 

Ange här vem du är och vilket parti du företräder. 
Vilket parti? Socialdemokraterna 
Ditt namn? Stefan Gustafsson 
Din emailadress? stefan.gustafsson@molndal.se 
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Moderaterna 
 
 
1. Kommer ditt parti att arbeta för att ekodukten byggs och funktionella korridorer 
norr och söder om Söderleden säkerställs/avsätts i detaljplaner eller liknande? 
Nej 
Kommentar 
Kostar mkt. Inte prioriterad .tveksamt vad den ger för 
naturvärden.Korridorerna stoppar andra projekt och ger 

negativa effekter. 
 
2. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen tar bort alla avkastningskrav från 
kommunens skogar i den nya skogsstrategin? 
Nej 
Kommentar 
Kommunens skogar bör också ge avkastning. 
 
3. Kommer ditt parti att arbeta för att våtmarker restaureras och även nya anläggs? 
Ja 
Kommentar 
Restaurering av våtmarker är nödvändigt. Vissa nyanläggningar 
för att ex avlasta vattendrag från övergödning är viktigt. 
 
4. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunen avsätter eller köper in mark för 
ekosystemtjänster? (Med ”mark för ekosystemtjänster” menas exempelvis mark 
som magasinerar vatten, är klimatreglerande eller som gynnar pollinerande insekter.) 
Nej 
Kommentar 
Vi behöver en kommunal markplan för att tillgodose mark för 
bostäder, industrifastigheter samt idrott/kultur anläggningar. Vi 
har tillräckligt med naturliga grönområden som skall skyddas. 
 
5. Kommer ditt parti att arbeta för att Änggårdsbergens naturreservat utökas enligt 
Länsstyrelsens förslag? 
Nej 
Kommentar 
vi behöver den marken till annat. 
 
6. Kommer ditt parti att arbeta för att kommunekologen kommer in tidigare i 
planprocesser, att en miljömässig lämplighetsbedömning görs och att resurser 
avsätts för detta? 
Ja 
Kommentar 
Skall man ha en kommunekolog så måste denna arbeta i 
planprocessen för att ge miljömässiga bedömningar. 
 
7. Kommer ditt parti att arbeta för att bilda ett kommunalt naturvårdsforum, med 
representation från ideella naturvårdsintressen, där naturvårdsfrågor kan diskuteras, 
två gånger per år? 
Nej 
Kommentar 
Det finns redan etablerade kanaler med kommunekologen mm 
för att ta hand om dessa frågor. 
 

8. Kommer ditt parti att arbeta för en ökning av skyddad kommunägd mark? 
Ja 
Kommentar  
I vissa speciella fall kan detta ex läggas in i Grönplanen i ÖP. 
 
9. Kommer ditt parti att arbeta för att SolEl ska produceras på alla nya byggnader, 
om man inte kan visa att det är ekonomiskt orimligt. 
Ja 
 

Ange här vem du är och vilket parti du företräder. 
Vilket parti? Moderaterna 
Ditt namn? Kristian Vramsten 
Din emailadress? kristian.vramsten@molndal.se 
 

 


